
Tvůrkyně Harryho Pottera spisovatelka
Rowlingová činila dobře čertu a ten se jí
čertovsky „po svém“ odměnil. S LGBTQ+
aktivisty nejsou žerty!
- CZ24 News | 23. ledna 2022

UK: Paní spisovatelka J. Rowlingová je nyní vystavena nevybíravým útokům ze strany
LGBTQ+ aktivistů. Její “vina” spočívá v tom, že se zastala osob, terorizovaných těmito lidmi,
především tedy transsexuály. Došlo to tak daleko, že byla “vymazána” z oslav výročí premiéry
prvního filmu o Harry Potterovi.

 

Širší souvislost

Není to tak dlouho, pár let, co se paní Rowlingová vehementně angažovala ve velmi problematické
kampani proti klecovým lůžkům. Nemá vzdělání (učitelka francouzštiny) na to, aby posoudila klady a
zápory této ošetřovatelské technologie. I další aktivisté, angažující se v této kampani, v naprosté
většině pocházeli z výpustí různých pochybných humanitních studií, jejichž odborná kompetence na
tomto poli byla a je zcela nulová.

Šlo čistě o to, že se špíně, vyrábějící léky, nelíbilo, že v zemích bývalého východního bloku se
používají klecová lůžka, místo jejich sraček, které pacienta totálně znehybní coby “chemická svěrací
kazajka”. Problém těchto “léků” spočívá v tom, že při masívním podávání každý den postupně
pacientovi zničí játra, ledviny a další orgány a vyvolají těžkou závislost.

Pokud by se pacienta podařilo vyléčit, byť to třeba není moc pravděpodobné, byl by po působení této
chemické “léčby” totální tělesnou i duševní troskou. Zpravidla tito pacienti také podstatně rychleji
umírají, takže je výrazně menší pravděpodobnost, že se dožijí nějakého pokroku v medicíně, který by
umožnil jejich stav řešit jinak než trvalým pobytem na uzavřeném psychiatrickém oddělení (třeba
dokončení nějakých nanotechnologií, které se již, alespoň pro některé choroby, způsobující takové
stavy, začínají alespoň vzdáleně rýsovat). V klecových lůžkách vydrží pacienti v podstatě
srovnatelnou dobu, jakou by se dožili bez nástupu jejich nemoci, takže dočkání se nějakého pokroku
v medicíně je pravděpodobnější. Jeden náš známý žil v klecovém lůžku něco mezi 30 a 40 lety, takže
je docela možné, že pokud by někdo s takto tuhým kořínkem šel do klecového lůžka dnes, mohl by se
v něm skutečně nějakého pokroku na tomto poli dožít, zatímco “na lécích” by neměl šanci naprosto
žádnou.
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Pochopitelně, “léky”, které jsou součástí oné “chemické svěrací kazajky” jsou velice drahé (jako
prakticky vše, co produkuje současný farmaceutický průmysl) a peníze na ně vynaložené pak chybí
jinde (včetně zhoršování péče o jiné pacienty, nutnosti zvýšit ekonomickou spoluúčast pacienta, či
spíše jeho rodiny),apod.). Nicméně, podnikům, které uvedené “léky” vyrábějí, nic z toho nevadí,
protože pacient, který bere “chemickou svěrací kazajku”, jim přináší zisk, zatímco pacient v
klecovém lůžku nikoli. A nevadí ani to, že ten pacient zemře třebas i o desítky let dříve. “Pecunia non
olet”, jak údajně prohlásil římský císař Vespasián.

Ostatně, současná “epidemie” s podáváním neúčinných pseudovakcín se nese v tom samém duchu,
akorát se netýká jen pár nešťastníků na uzavřených psychiatrických odděleních, ale celé společnosti.

Aktivisté

Jak jsem uvedl, celá ta kampaň se opírala o medicínsky negramotné osoby, kterým bych nesvěřil ani
zalepení puchýře na patě nebo jinou banalitu (a kočku už teprve ne). Jistěže tam byli i “odborníci” s
vazbami právě na výrobce oněch sajrajtů, jimž se měl zvýšit prodej, nicméně ti stáli spíše v pozadí.

Odborníci, nezainteresovaní na prodeji chemických sraček, byli, pochopitelně, proti onomu zákazu,
víceméně z důvodů, které jsem uvedl výše. Bohužel, stejně jako v případě jurodivých blábolů šílené
Grety, případně blábolení zaměstnanců firem, vyrábějících “vakcíny”, byli odborníci přeřváni. A na
tom přeřvávání se podílela i J. Rowlingová.

Prostě, mechanismus naší “demokracie” je nastaven tak, aby společnost řídili řvoucí negramotní
aktivisté, nikoli řádně zvolení zastupitelé nebo dokonce odborníci. Přesně tak to chtěl V. Havel s
onou “občanskou společností”, za niž tak horoval.

Nynější problémy J. Rowlingové

Nyní si paní Rowlingová dovolila zastat se osob, naprosto jednoznačně svévolně šikanovaných trans
aktivisty. Opravdu nevidím sebemenší důvod, aby neuhodnutí “genderu” (to slovo není nic jiného než
mentální exkrement poloblbů z humanitních studií různého druhu) u nějaké asexuálně oblečené a
ovizážované osoby (která navíc může ten svůj “gender” měnit i párkrát za den), mělo být trestáno
odvlečením do kriminálu, likvidačními pokutami či jinými podobnými tresty. Ty osoby prostě musejí
uznat, že se něčím liší od majority a nepřenášet na ni své problémy. Beznozí invalidé neatakují
neinvalidní lidi tím, že je jejich normálnost uráží a nedožadují se toho, aby všem ve společnosti byly
povinně uřezány nohy (což je do jisté míry to, co dělají T aktivisté).

Nelze pochybovat o tom, že se této kampaně proti Rowlingové účastní i řada těch aktivistů, kteří ji
měli jako ikonu boje za likvidaci pacientů jedy (tedy, pardon, za zákaz klecových lůžek). Mezi
aktivistickým póvlem je totiž sousta profesionálů i spousta “pachatelů dobra”, kterým je v principu
jedno, za co bojují, jen když za to (ti první) dostanou zaplaceno, případně dostanou nějakou
nepeněžní odměnu, nebo (ti druzí) co nejvíce svými aktivitami poškodí společnost a ublíží normálním
lidem, které nenávidí přesto, že z jimi produkovaných daní a dalších plateb jsou získávány prostředky
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na výkrm oněch pochybných neziskovek v nichž “pracují”.

Z tohoto důvodu si dovoluji připomenout ono známé úsloví:

“Čiň čertovi dobře, peklem se ti odmění.”

Protože právě to se stalo, Rowlingová, z hlouposti a nevzdělanosti, podporovala kampaň zloaktivistů,
a tito zloaktivisté nyní vedou kampaň proti ní.

Případně můžeme ještě konstatovat, že J. Rowlingovou nyní melou boží mlejny. S přípodotkem, že
jsem ateista, na pánaboha nevěřím, ale na boží mlejny jednoznačně ano, protože ty se bez Pánbíčka
docela dobře obejdou (stačí karma, zpětný zášleh Zla apod.).

Poučení?

Poučení z celé kauzy je vcelku jasné: Aktivistický odpad bez váhání likviduje kohokoli. I toho, kdo mu
projevil někdy nějaké sympatie, nebo mu dokonce v něčem pomohl. Obávám se, že naopak je
takováto osoba u aktivistů “zapsána”, “zaevidována” a to jim umožňuje daleko snadněji vést proti ní
nějakou kampaň, jako se to nyní stalo J. Rowlingové.

Takže asi nejkorektnější jednání je naprostá nepodpora těchto aktivistů. Poznáme je snadno podle
toho, že bojují “proti měšťákům”, proti “desinformacím”, za blaho (té či oné) menšiny (dovolím si v
této souvislosti připomenout známý “Výbor pro všeobecné blaho” za jakobínské diktatury), případně
“za Zemi”, “za životní prostředí”, “za naše potomky”, “proti utrpení zvířat” atd. Přitom se navážejí a
dle možností bourají prakticky jen to, co je normální a co přináší užitek. Jejich argumentace je
zmatená, je v rozporu s běžnými vědeckými poznatky a jsou v ní zásadní vnitřní logické rozpory.

Pokud je to jen trošku možné, je třeba těmto aktivistům namydlit schody, podrazit nohy či nasypat
hrachu. Jedině tak udržíme svět v normálním a pro normálního člověka přijatelném stavu.
Spolupracovat s nějakou politickou či jinou podobnou nevládkou je cesta ke zničení všeho pozitivního
kolem nás. A, jak ukazuje případ paní Rowlingové, i sama sebe.

Kauza paní J. Rowlingové názorně ukázala destruktivní charakter politických aktivistů,
bojujících proti normálnímu světu normálních lidí, i to, že žádné “zásluhy” za pomoc tito
aktivisté neuznávají. Mezi nimi a normálními lidmi je nepřekonatelný antagonistický vztah. V
podstatě je to občanská válka, kterou budeme muset vybojovat asi jako své války vybojovali naši
předkové, ať už husité nebo protinacističtí odbojáři, nebo kdokoli jiný.
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